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Verslag Regio-overleg Noord&West 28 februari 2012 te Haarlem 

 

Aanwezig: 

Hengelsportvereniging Naam Hengelsportvereniging Naam 

Amsterdamse HV  G. Veldhuisen HSV Velsen J. Oomen 

A. Van der Velden L. Noordzij 

HV Zaanstreek T. ten Wolde  

HSV Het Snoekje  

Ch. Johanson 

W. de Vries T. Breedijk 

HSV Hollands Kroon L. van Tuijl HSV Krommenie e.o. P. Krijgsman 

 R. de Graaf  Ch. Berkhout 

HV Haarlem e.o. P. van Osch HSV Alphen J. Wieringa 

 R. Boon 

F. Teeuwen 

HSV De Sportvisser H. Melchers 

    

Bestuur Sportvisserij MWN: Gerard Roosloot, Jan v.d. Bovenkamp, Rob van der Ploeg, Frits Beutinck, Loekie 

Oudshoorn en Kees Schotanus. 

Namens kantoor: Maikel van Breugel (verslag) 

 

Afwezig met kennisgeving: Afwezig zonder kennisgeving: 

AHB Uitgeest H. Koelman Alle andere verenigingen uit   

HSV De Sportvisser H. Zonneveld Noord en West  

  

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Gerard heet iedereen welkom en stelt vast dat de opkomst laag is, maar het nooit om de 

kwantiteit altijd om de kwaliteit van de aanwezigen. Er zijn verder vanuit de zaal geen 

aanvullingen op de agenda. 

 

2. Voortgang statutenwijziging Sportvisserij MidWest Nederland 

De werkgroep, bestaande uit Bert Vooijs (leiding), Ton Sluiters, Rien Boon en Anneke 

Heijblok heeft een berg werk verzet en een werkbaar voorstel voorgelegd waarvoor 

complimenten. Zo zijn er voorstellen voor modernisering van de statuten; Jip en Janneke-

taal, die moeten nog nagekeken worden door een notaris of het in een juridische context die 

klopt. De werkgroep geeft aan dat de federatie zo helder mogelijk moet zijn in haar beleid en 

dit ook moet vastleggen in de statuten. Dit vraagt om afstemming. De regio-avonden zijn 

bijvoorbeeld nog geen onderdeel van de statuten. Duidelijk is dat het bestuur de 

uiteindelijke bevoegdheid tot het nemen van besluiten zo laag mogelijk in de organisatie wil 

neerleggen. Dit sluit aan op het voorstel van de werkgroep om de autonomie van de 

verenigingen te waarborgen in de statuten. 
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Het bestuur kon in verband met de vakantie van Ton Sluiters niet eerder dan 6 maart in 

gesprek met de werkgroep.  Rien en Gerard geven aan dat een beslisdocument voor de ALV 

in mei dan nog niet gereed zal zijn. Wel zal men inzetten op het sonderen van de 

belangrijkste zaken op de ALV.  

 

3. Beleidsplan Sportvisserij MidWest Nederland 

Afgelopen periode is het bestuur bij de verenigingen van de regio Gooi en Eemland op 

bezoek geweest om kennis te maken en belangrijke aandachtspunten voor 2012 en 2013 op 

te halen. Twee punten zijn bijvoorbeeld het vastleggen van de autonomie van de vereniging 

en het behoud van cultuuraspecten per regio (bijv. een jaarlijkse visdag voor bestuurders). 

Tijdens de regio-avond is aan de verenigingen dezelfde vraag voorgelegd met behulp van de 

pijlers van beleid.  

 

Jeugd 

Bestaand beleid: bijna alle actiepunten uit het beleidsplan zijn gerealiseerd. 

Inzet 2012 en 2013: 

Nieuwe aandacht voor de doelgroep 14-18 jr: 

1. HSV Het Stekkie uit Zeewolde en de Beet doen dit bijvoorbeeld met Streetfishing. Kijk 

eens op: 

http://www.visseninzeewolde.nl/vissen/index.php?option=com_content&view=article&id=7

26:24-maart-gratis-streetfishing-voor-de-jeugd&catid=64:belevenissen&Itemid=93 voor 

tekst en uitleg over wat streetfishing is. Tijdens de ALV is er opnieuw aandacht voor 

deze vorm van visserij. 

2. Een tussenstap in contributie jeugd --- senior voor de doelgroep 14-18 jr. Dit voorstel 

heeft het bij Sportvisserij Nederland niet gehaald, maar het is goed om de 

mogelijkheden binnen Sportvisserij MidWest Nederland nog eens te bekijken. 

 

Visstand en VBC’s 

Bestaand beleid: Introductie factsheets gelukt waardoor verenigingen nu m.b.v. adviseurs op 

een eenvoudige manier visplannen voor hun water kunnen maken. De samenwerking tussen 

sport en beroep verloopt niet altijd even makkelijk. 

Inzet 2012 en 2013: 

1. Zorg dat je als Sportvisserij MidWest Nederland een kenniscentrum wordt en blijft op 

het gebied van stedelijk water- en visstandbeheer, zodat hengelsportverenigingen 
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daarop kunnen terugvallen. Draag dit ook duidelijker dan nu het geval is uit naar 

gemeenten en waterschappen. 

2. Verreken de waterbeherende activiteiten van hsv-en over alle hsv-en. Bijvoorbeeld 

de inzet op controle, onderhoud, aanleg vissteigers etc. 

 

Communicatie en promotie 

Bestaand beleid: Alle promotiezaken zijn aangepast naar Sportvisserij MidWest Nederland.  

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

 

Controle 

Bestaand beleid: Aanschaf tweede controleboot in 2012 regio Gooi en Eemland. Alle BOA’s 

werken met het BOA-registratie-systeem (BRS). 

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

 

Vis- en looprechten 

Bestaand beleid: Voor de inventarisatie is een GIS-systeem aangeschaft. Hierin zal Anja de 

visrechten vastleggen. Verenigingen kunnen met hun vragen over interne visrechten terecht 

op kantoor. 

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

 

Versterking verenigingen 

Bestaand beleid: de cursus Meer Vrijwilligers in Kortere tijd is gestart met 8 enthousiaste 

verenigingen. Ook de federatie doet mee en voert campagne op ‘haringdag’. Dat is om en 

nabij 6 juni. 

 

Inzet 2012 en 2013: 

Voorzie in een mogelijkheid voor uitbesteding van administratieve taken van 

hengelsportverenigingen bij Sportvisserij MidWest Nederland. 

 

Zeehengelsport 

Bestaand beleid: vele activiteiten met een speciale terugkoppeling voor alle zeesportvissers 

op 16 maart aanstaande. 

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 
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Wedstrijdvissen 

Bestaand beleid: online wedstrijdmodule functioneert goed. Ook de wedstrijdcommissies 

zijn bijeen geweest en er komt weer een nieuwe impuls en beleving in. Bijvoorbeeld door de 

bekercompetitie: 

http://www.sportvisserijmidwestnederland.nl/actueel/default.asp?page=detail&id=482 

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

 

4. Aankoop visrechten (presentatie en discussie) 

Binnen het beheergebied van de 109 aangesloten hsv-en van de federatie doen zich zo nu en 

dan kansen voor om visrechten te verwerven. In de regio Noord is de federatie bezig om de 

heerlijkheidsrechten van de gebroeders Vlug over te kopen (omgeving Langedijk/Alkmaar). 

Ook vinden er gesprekken plaats over de heerlijkheid rond Bergen en tot slot ook over de 

aankoop van visrechten in de Wieringermeer. Vooral dit laatste voorbeeld gaf stof tot 

discussie. 

 

Samengevat komt de aankoop van visrechten in de Wieringermeer hier op neer: de heer 

Bakker is beroepsvisser in de Wieringermeer, maar stopt ermee. Sportvisserij Nederland en 

Sportvisserij MidWest Nederland hebben bekeken of zij de beroepsvisserij in de 

Wieringermeer kunnen uitkopen. Daardoor zal de druk op de visstand in het gebied 

(belangrijk voor sportvisserij en als paai/opgroei/migratiegebied voor vis) worden 

verminderd. Hierbij gaat het om een bedrag van totaal 250.000 euro, waarbij het volledig 

visrecht van de wateren door de Noordhollandse Bond aan Sportvisserij Midwest / 

Sportvisserij Nederland wordt overgedaan, evenals boten en vismaterialen. Deze visrechten 

betreffen o.a. het Amstelmeerkanaal, Waardkanaal, Groetkanaal, Westfriesevaart en de 

kanalen, vaarten en tochten van de Wieringermeer. Dick Bakker mag dan blijven vissen met 

25 fuiken tot uiterlijk zijn 70ste jaar. Tevens zorgt dit voor een stuk toezicht op het water. 

Inmiddels is door de heer Bakker verkend of er geen andere beroepsvissers binnen de NHBB 

geïnteresseerd zijn om voor 250.000 euro het bedrijf over te nemen. Duidelijk is ook dat HSV 

Hollands Kroon, die daar ook volledige visrechten heeft, uiteindelijk ook zeggenschap houdt. 

Het gaat er in dit geval om als gezamenlijke verenigingen; de federatie, de beroepsvisserij uit 

te kopen. De vergadering stelt vast dat als wij geen actie ondernemen, de kans groot is dat 

het naar een andere beroepsvisser gaat.  

 

Actief of passief bij de aankoop van visrechten? 

De aanwezigen zijn positief om actief op zoek te gaan naar visrechten en daar heeft men 

ook geld voor over.  
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Wel worden er kanttekeningen geplaatst: 

- blijf een onderscheid maken tussen lokale en regionale belangen bij het aankopen 

van visrechten; 

- zorg dat de lokale vereniging de beheerder van het water blijft of wordt; 

- stel een hectareprijs voor verschillende rechten vast. Je moet wel kansen benutten, 

maar niet tegen elke prijs; 

- het is ook zo dat oude en eventueel nieuwe beroepsvissers verplicht zijn hun 

bevissing in het visplan vast te leggen; 

- afwachten tot de terughoudende ‘koude sanering van EL&I effect heeft is ook (g)een 

optie. De kans bestaat dan ook dat er enkele grote bedrijven over blijven met heel 

veel rechten, waar wij een forse huurprijs voor mogen gaan betalen; 

- communicatie naar de achterban (verenigingen en sportvissers) is belangrijk; 

 

Brainstorm: Hoe genereren wij voldoende geld? 

- verenigingen/federatie/Sportvisserij Nederland wenden hun reserves aan voor een 

aankoopfonds; 

- leden betalen een éénmalige contributie van 2,5 euro per lid, maar dit gaat volgens 

een aantal mensen heel veel leden kosten. Ook de contributieverhoging zal op veel 

weerstand bij de ALV-en van de afzonderlijke verenigingen stuiten; 

- maak de wedstrijdtoestemmingen duurder, zodat de meest intensieve gebruikers 

ook meer gaan betalen. 

 

Concluderend: 

Over de aankoop van visrechten nemen we nu geen beslissingen. Dat doen we op de ALV. 

Het is goed om verkennend met elkaar te hebben gesproken over de aankoop van 

visrechten. Als afzonderlijke sportvisser of vereniging zijn wij snel geneigd om klein te kijken. 

Als je verder kijkt dan wordt het moeilijk, maar ligt er ook een uitdaging om de kansen die 

zich voordoen te benutten.  

 

Verslag van deze avond komt op de website van de federatie SMWN.  

 

5. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en wenst iedereen wel thuis. 

 

 

 


